

Referat af bestyrelsesmøde nr. 1 - 2018

Bredballe Strand Beboerforening
20. februar 2018 - 19.00 hos Ole Harrit

Deltagere:

Jesper Aagaard
Ole Harrit
Lene Vinther
Carsten Mortensen
Ingrid Terp Hansen

Afbud fra Susanne Schau, Henning Zacho Larsen, Torben Christensen(Suppleant)

Dagsorden:

1) Referat fra sidste møde

Ingen bemærkninger

2) Fremlæggelse af forslag til etablering af strækningen mellem 2. tunnel og Selsbjergvej.

Cowis foreløbige oplæg blev fremlagt. Oplæg er resultat af den proces, som Ingrid og Ole har deltaget i sammen med Cowi og Poul Erik Larsen fra forvaltningen. Projektet er ikke færdigt. Der arbejdes fortsat på at finjustere.

Det foreløbige oplæg mangler også godkendelse/dispensation fra politiet og teknisk udvalg med hensyn til økonomien.

Bestyrelsen bakker fuldt op om de foreløbige planer.

3) Kort orientering om de nye chikaner efter 1. tunnel

Vi får mange positive tilbagemeldinger om chikanerne. Det er godt og lover godt for den fortsatte opgradering af de eksisterende. De mangler fortsat op-stribning - en par hjørsten m.v. Kan først ske, når frosten er ovre. En halv chikane ud for Strandvejen 8-12 følger. Udsat på grund af byggeri.

4) Medlemskab af foreningen

Vi har aktuelt ca. 70 medlemmer i det nye system. Vi tror flere fra den tidligere medlemsliste ser sig selv som medlemmer. Problemer med at finde ny hjemmeside og selv at få etableret sig som medlem i den elektroniske base kan være forklaringen.

Ole udsender snarest et særskilt materiale til en praktisk løsning i løbet af kort tid.

Jesper vil finde de mailadresser, der findes på den gamle medlemsliste, og udsende den til orientering for alle i bestyrelsen. Det vil være forholdsvis enkelt at skrive til den gruppe samlet. Ole går i dialog med Jesper på den del.

5) Planlægning af ordinær generalforsamling

Foreløbig er generalforsamlingen berammet til 20.marts på Kirkebakkeskolen og den offentliggøres via maillisten og gerne via journalist i medierne.

Vi ville gerne informere om projektet fra 2.tunnel til Selsbjergvej som introduktion til generalforsamlingen. Det er imidlertid usikkert. Vi kender ikke aktuelt status for forhandlingerne om projektet. (se punkt 2)

Alternativt må generalforsamling og temamøde afholdes hver for sig.

6) Eventuelt

Ole kontakter Peter Sepstrup for en afklaring af vilkår for lokalråd i foreningens område.

Referat: Ole Harrit